
Z á p i s 

č.1/19 z jednání Osadního výboru Neškaredice ,ze dne 17.1.2019 

Přítomni : 

Jan Balham a Miroslav Hnilička, za Osadní výbor Neškaredice 

Ing. Josef Viktora, starosta města Kutné Hory. 

Ing. Jiří Štěpán, předseda představenstva - Vodohospodářská společnost Vrchlice – Maleč, a.s. 

Iva Baraňáková – vedoucí investičního oddělení, Vodohospodářská společnost Vrchlice – Maleč, a.s. 

Program jednání: Problematika přípojek na veřejnou kanalizaci v Neškaredicích 

Dne 17.1.2019 proběhlo jednání ohledně problematiky přípojek na veřejnou kanalizaci která je v současné době budována 

v Neškaredicích. Projekt  je od samého začátku postaven na tom, že někteří obyvatelé domků se mohou připojit na budovanou na 

kanalizaci jen tím způsobem, že povedou svou přípojku  přes pozemek souseda. Občané, kterých se to týká s takovým řešením 

nesouhlasí a jejich sousedé přes které by měla vést přípojka kanalizace také nejsou s tímto řešením svolní. Podobně  jsou řešeny i 

vodovodní přípojky kdy obyvatelé zmíněných domků svou  samostatnou  vodovodní přípojku také nemají.A jsou tak odkázáni 

opět na milost svého souseda který jim může vodu kdykoliv odpojit. A dle stávajícího projektu asi mít nebudou. Osadní výbor 

Neškaredice dále (jen OvN) proto přišel s návrhem aby byla dodatečně projektována a následně i dobudována kanalizace 

s vodovodem tak aby k výše zmíněnému tažení přípojek přes pozemek souseda nemuselo dojít. U domů č.p.87,88,89,90,91a 24 

byla vybudována zřejmě na černo za minulého režimu provizorní komunikace která je jedinou možností jak se obyvatelé výše 

uvedených č.p. mohou dostat ke svým domům. Komunikace je však na pozemcích které jsou soukromým majetkem a něco zde  

vlastní i stát. Jedná se spíše jen o zpevněnou cestu štěrkem a asfaltem. Která nevyhovuje žádným současným nárokům na 

bezpečnou komunikaci. Chybí zde veřejné osvětlení což příležitosti pro kriminální činnost. Několikrát zde došlo 

k vandalskému  poškození automobilů. Bezpečnost chodců zde také není zajištěna a například zde několikrát bloudila i sanitka 

neboť zřejmě cesta není v GPS. Proto tímto žádáme vedení města, aby zahájilo jednání o výkupu pozemků (nebo zřízení věcného 

břemena či dlouhodobého pronájmu) pro vybudování komunikace podle dnešních nároků na bezpečnost provozu. A také 

z důvodu konečného vyřešení zajištění legálního přístupu občanů ke svému objektu. Před vybudováním samotné legální 

komunikace by došlo k položení kanalizace a vodovodu. Tímto řešením se občané problematických č.p. mohou připojit bez 

problémů.  Dle vyjádření VHS by to neměl být problém a je připravena to vyřešit. Proto žádáme vedení města, zadat VHS 

doprojektování přípojek .U dalších problémových č.p. 84,85,86 a 46 by stejný problém byl vyřešen obdobně tedy také 

dodatečným doprojektováním kanalizace a vodovodu a položením také přes pozemky soukromých vlastníků kteří jsou svolní 

k jednání například formou věcného břemena. Ani zde ze strany VHS by nebyl problém tuto variantu začít řešit. I zde by tedy 

vedení města mělo zadat VHS úkol vypracovat projekt a jednat s vlastníky pozemků.  

 

Tímto OvN žádá vedení města Kutná Hora o zahájení řešení problému  tak jak bylo projednáno na schůzce dne 17.1.2019.  

1.Zádání řešení  výkupu pozemků příslušným odborům města. (Informovat OvN ,kdo to bude řešit  a jak?) 

2.Zadat VHS dodatečné projektování kanalizace u  problematických č.p. (Informovat OvN ,kdo to bude řešit  a jak?) 

 

V Neškaredicích dne 17.1.2019 

 

Jan Balham a Miroslav Hnilička, 



 

 


